
Protokół Nr 5/2025 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z  dnia 13.01.2025 r.  

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia  

3. Przyjęcie protokołów Komisji z dnia 17.09.2024 r. oraz z dni 14.11. – 11.12.2024 r.  

4. Opracowanie i zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2025 r. 

5. Przygotowanie i przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2024 r. 

6. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga. Powitał członków komisji 

oraz pracowników Urzędu. 

Do pkt 2 

Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga zapytał czy są uwagi, propozycje zmiany do porządku 

posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga zgłosił zmianę porządku posiedzenia w pkt 3 poprzez wykreślenie 

przyjęcia protokołu z dnia 17.09.2024 r.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga poddał pod głosowanie zgłoszoną zmianę w porządku. 

W głosowaniu jawnym głosami 2 za porządek został zmieniony.  

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Do pkt 3  

Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do przesłanego 

protokołu z dni 14.11. – 11.12.2024 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z dni 14.11. – 

11.12.2024 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 2 za protokół został przyjęty. 

Do pkt 4 

Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga przedstawił propozycję planu pracy komisji na 2025 rok.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że w dniu dzisiejszym do radnych wpłynęły opinie 

prawne dotyczące zapisów biuro prawne w zakresie 2 propozycji w planie pracy, tj. w zakresie zatrudnienia 

oraz umorzeń i odroczeń podatkowych.  

Wiceprzewodniczący Komisji Maciej Kordjak zwrócił się o 5 minut przerwy na zapoznanie się z przesłaną 

opinią.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga zarządził 5 min przerwy -  godz. 14:10 

Członek Komisji Tomasz Popławski dołączył do posiedzenia – godz. 14:14 

Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga wznowił posiedzenie – godz. 14:15 

Wiceprzewodniczący Komisji Maciej Kordjak powiedział, że na chwilę obecną ma wątpliwość do tej 

interpretacji. Będę chciał się dokładnie zapoznać i skonsultować z innymi prawnikami. Gdyby niektóre zapisy 

w planie budziły wątpliwości to można je zmienić na komisji przed sesją.    

Członkowie Komisji po przeprowadzonej dyskusji ustalili plan pracy na 2025 r.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga poddał pod głosowanie przyjęci planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2025 rok. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 3 za przyjęli plan pracy na 2025 rok. 

Do pkt 5 

Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do przesłanego 

sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2024 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 3 za przyjęli sprawozdanie za 2024 rok.  

Do pkt 6 

Radny Andrzej Gutowski zapytał, na jakim etapie jest rozliczenie ostatniej kontroli Szkoły Podstawowej Nr 

2 w Gołdapi.    



Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga powiedział, że wpływają pisma od wykonawców. Dodał, że dany 

temat można poruszyć podczas sesji.  

Wiceprzewodniczący Komisji Maciej Kordjak powiedział, że jeden z wykonawców poprosił o dodatkowe 

dokumenty. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Dołęga odpowiedział, że to dotyczyło instalacji energetycznej.  

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

 

       Protokołowała           Przewodniczący Komisji 

    

   Katarzyna Krusznis             Andrzej Dołęga   


